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Husläkarreform som gick fel

Vissa läkare på vårdcentralerna har blivit så populära i valet som husläkare att det har gett den effekten att

det blir svårt att få boka ett besök inom rimlig tid hos sin husläkare därför att läkaren har en lång väntelista.

 

Detta gör att patienten blir anvisad en annan läkare på vårdcentralen och som inte är inläst på patienten.

 

Detta är ett allvarligt problem i allmänsjukvården eftersom man inte får kontinuerlig uppföljning av sina

hälsoproblem.

 

Det borde finnas en limit i det antal patienter en läkare är husläkare för.
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